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Referat fra MR-møte 06/2020 i Lommedalen menighetsråd    
Tid:  Torsdag 03.09.2020 kl.18:30- 21:30 

Sted: Lommedalen kirke 

  

 

Tilstede 

x  Steinar Sannes (SS) 

Leder, Repr. FR 

x Kristin Ueland Nishimura 

(KUN) 

f Per Einar Eriksen  

(PEE) 1. vara 

x Solveig Torsteinsen (ST) 

Nestleder 

f Trond Fredrik Schjander -

Opsahl(TFSO) 

f Anita Olavsen Kampeseter (AOK) 

2. vara 
x Ivar Ødegaard (IØ) 

 

x Roger Birkeland (RB) f Thor Bendiksen (TB) 

3. vara 
f Anette Tansø Dahl(ATD) 

Vara FR 

x Jon Hareide (JH) f Ole Kristian Lunde 

4. Vara 
      
f Elise Bjerkreim-Bentzen(EBB) 

Sokneprest. 

x Vibeke Tunes Olsen (VTO) 

Kirkeforvalter 

  

 

Møteleder : Steinar Sannes  

 

Innledning : Steinar 

 

Gjester: Cato Boye 

Cato kommer og forteller om regnskapet 

 

Saker: 

Saksnr  Beskrivelse av sak  Ansv. 

 48/2020 Godkjenningssaker  

Innkalling og saksliste MR-møte 06/2020. 

 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste for MR-møte 06/2020 godkjennes. 

   

Referat fra MR-møte 05/2020 

Se vedlagte referat fra MR-møte 05/2020. 

 

Vedtak: 

Referat fra MR-møte 05/2020 godkjennes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

49/2020 Samtale regnskap pr 1.8 og økonomi  – Besøk av Cato Boye 

Cato Boye, har overtatt ansvaret for regnskapet etter Berit Robsahm Berg 

Se vedlegg. 

 Cato startet med å gi oss en kort innføring i reglene som gjelder for kirkens 

regnskap og hvordan de avviker fra regnskapsloven. Se vedlegg. 

Cato nevnte at det finnes en del legater og de finnes beskrevet i en legatbok. Han 

tipset MR om  

Lalla Sveås Dahls legat 

Eckbos legat 
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Overskudd på utleie har blitt skattepliktig, grensen for tiden er kr 140.000,-  

Det har medført at man nå har opprettet et ansvarssted for skattbar inntekt 

 

Vi drøftet også noen av innspillene i Tor Bendiksens mulighetsstudie. 

Hvis starter opp en profesjonell virksomhet må vi registrer oss i momsregisteret. 

Feks «kirkeaffe», hvis avgrenser salg til arrangementer, - for eksempel jubileum og 

julemesse er det ikke momspliktig. 

Oppmuntret oss til å  skrive om arv vi har mottat og hva vi har brukt det til i 

kirkepost.  

Heisen må utbedres så fort som mulig.  Hvilke muligheter har menigheten til å få 

fortgang i det? 

Givertjenesten må revitaliseres, Vi starter med å lage video om å registrere seg på 

Givertjenesten, informere om skattefradrag osv. Kan vi bruke kunngjøringer etter en 

gudstjeneste til et oppforring/info? Må avklares med sognepresten. 

 

50/2020 Besøk av menighetsprest Knut Grønvik. 

Knut måtte dessverre melde forfall pga sykdom. 

 

 

51/2020 Finansiering Minnenisje 

Solveig Torsteinesn gir en kort orientering 

 

Vedtak 

Menighetsrådet innvilger inntil kr 100.000,- til minnenisje. Disse bevilges fra 

trosopplæringsfondet. 

 

52/2020 25 års jubileum 

Oversikt over kjente budsjett-tall. Kantor Ketil Grøttinghar søkt om midler. 

  Beløp Til: 

Onsdag, super middag     

Torsdag, Salmekveld    Honorar, 

musikere? 

Fredag, Tensing kveld 2000  Konfetti, andre 

gøyale effekter 

 Søndag, Gudstjeneste    Musikere? 

      

      

 

Menighetsrådet kan ikke se at det er noe behov ytterligere finansiering, men ber 

jubileumskomitéen komme tilbake om de trenger det. 

 

 

53/2020 Diakoni og misjonsutvalg. 

Utdrag av brev fra utvalgets leder Harald Kobbevik. 

Med utgangspunkt i fagstabens notat av mai 2017 (kfr vedlegg), foreslår jeg at 

oppfølging av menighetens ønskede diakonioppgaver tillegges som hittil den til 

enhver tid ansatte stab. 

Nåværende utvalg gjøres inntil videre «sovende», nedlegges eller underlegges 

staben som en ad hoc diskusjonspartner. 
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MR og stab jobber videre mot ansettelse av diakon i en større stilling, og når 

diakon er på plass, vurderes det om utvalget bør gjenoppstå i en eller annen form, 

vekkes opp fra søvnen og øremerkes som støttefunksjon for diakonen. 

Ser ikke annet klokt alternativ nå til at lønnet stab må utføre ønsket diakoni som den 

ansvarlig part overfor MR. Frivilligheten må ha en sjef med (stillingsfull)makt i 

staben å forholde seg til på et så vesentlig område som dette. 

Se vedlegg for mer detaljer. 

 

Hva tenker MR om misjons-delen av utvalget, bør vi ikke høre hva de har å si, evt 

be de opprette et eget misjonsutvalg? 

 

Vedtak: 

Menighetsrådet tar innspillet fra Diakoni og misjonsutvalget til etterretning.  

Vi takker diakonidelen for innsatsen, og ber dere om å være et sovende utvalg som 

kan brukes av stab og MR ved behov.  MR ønsker at misjonsutvalgsdelen fortsetter 

sitt arbeide. 

54/2020 Ungdomsutvalg 

Elise Driespong Langerød ønsker å avslutte sitt engasjement i ungdomsutvalget. 

Hun har vært en sterk pådriver i mange år og vi er veldig heldige som har nytt godt 

av hennes innsats.  Det betyr også at ungdomsutvalget mangler leder. 

Vi må ha et møte med henne og takke for innsatsen og få innspill. Kan dette være 

noe Anette og Roger kan gjøre? 

 

MR drøftet spørsmålet angående ny leder og nye medlemmer i ungdomsutvalget. 

MR ber ungdomsutvalget møtes og bestemme om de skal ha en leder og et nytt 

medlem. Det er viktig at utvalget fortsetter det gode arbeidet sitt. 

 

MR takker  Elise Langerød for hennes innsats i ungdomsutvalget. 

 

55/2020 Rapport fra økonomiutvalget 

Thor Bendiksen orienterer 

Thor har arbeidet videre på dokumentet «Mulighetsstudie – økte inntekter». 

Han uttaler: « Jeg har tidligere mer enn antydet at loppemarked er en aktivitet som 

bør planlegges og gjennomføres. Korona påvirker hvilke aktiviteter som er 

hensiktsmessige å gjennomføre. Inntil videre vil jeg anbefale at vi avventer med 

loppemarked (og andre aktiviteter som krever store forsamlinger) til korona er 

historisk. Betyr at loppemarked anbefales gjennomført tidligst høsten 2021.» 

Se vedlegg 

 

Thor var dessverre ikke tilstede på møtet, og vi flytter saken til neste MR-møte. 

 

56/2020 Lønnsgarantifond kan avvikles 

Regnskapsleder Cato Boye har bedt MR om å avvikle lønnsgarantifondet, da det 

ikke er behov for det lenger. Fondet er på kr 196.000,- 

 

Vedtak: 

Menighetsrådet vedtar å avvikle lønnsgarantifondet og å overføre midlene til 

disposisjonsfondet. 

 

57/2020 Avslutning Knut Grønvik 

Solveig orienterer. 

Comeback har kirkekaffe/ Kristin Nishimura 

Kristin Nishimura organiserer kakebaking vha Comeback. 

Langbord kirketorget, menighetssalen, serveringsbord 

2 kakebord, 
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Steinar Sannes bestiller marsipankake fra Baker Hansen 

Steinar Sannes leder avslutningen inne i kirrommer. 

De som ønsker å si noe bes om å henvende seg til Steinar Sannes: 

 Steinar Sannes3@gmail.com/91564881 

58/2020 Status ungdomskjeller 

Kirkeforvalter Vibeke Tunes Olsen orienterer. 

 

Menighetsrådet vil takke alle de som har bidratt til det fine resultatet. 

Det gikk med mye mer maling enn budsjettert og det medførte en ekstrainnsats for å 

ferdigstille rommet. 

AU har vedtatt at nytt kjøkken til ca 40.000, skal bestilles. 

Vi har mottatt eksterne midler slik at kostnadene for oppussingen inkludert kjøp 

kjøkken er dekket! 

 

59/2020 Vedtak gjort av AU. 

I henhold til sommerfullmakt av 2020 – se sak 44/2020 har AU vedtatt: 

1) Oppstartplan for høsten 2020 ble godkjent. 

2) Status for oppussing av ungdomskjelleren ble gjennomgått. Siden 

kostnaden for å kjøpe inn nytt kjøkken til kr 40.000 er dekket inn av 

eksterne midler, ble det vedtatt at kirkeforvalter kan bestille det. 

Se vedlegg 

 

60/2020 Innspillsmøte kirkelig organisering  

Steinar Sannes skal delta i et digitalt møte 8.9. der det er mulig å komme med 

innspilll (og lære) 
Her er tanker fra Solveig om hva som er viktig Lommedalen. 

  (10) Valg og demokrati – MR medlemmene er folkevalgt og inngår i utvalgene (i vårt 

sokn). Likevel opplever vi på grasrota at vi har lite direkte innvirkning på en  del store 

strategiske valg som angår vårt daglige virke. Det er en demokratisk utfordring. Jeg tenker 

bl a på utspillet til Harald Kobbevik ref diakoni og misjonsutvalget. 

  (9) Forskjell på menighetenes størrelse – utfordrende at menighetene regnes som 1 enhet 

uavhengig av antall i soknet, f eks ref antall stillinger i det enkelte sokn. (Like mange 

stillinger i liten og stor menighet?) 

  Forskjell på menigheter – utfordrende at f eks Lommedalen skal «konkurrere» med 

menigheter på den andre siden av Oslo når det gjelder midler. Brukes midler best der det er 

stor aktivitet … eller der det er lite aktivitet med håp om å skape aktivitet? Da blir lokal drift 

også et resultat av sentrale politiske og strategiske føringer. 

  Tilsettelsesprosesser – Tilsettelsesprosesser i prestelinjen er under enhver kritikk.  

 

MR bes sende inn innspill pr epost til Steinar Sannes 

 

 

A ORIENTERINGSSAKER  

B Nytt fra prestene. 

 Elise Bjerkreim-Bentzen  ble innsatt som sokneprest 23.8.2020 

 Marie Skarrebo Holmen er tilsatt som ny kapellan og begynner 1. oktober. 

Hun ordineres 18.10 kvelden kl 18:00 i Holmestrand. 

Samling MR-Stab 18.10 holdes fra 13-16. 

.  

 

C Covid 19 Link:  

https://helsenorge.no/koronavirus?fbclid=IwAR0O2rB-

aeuuoATtT24DmD7zArysNHMkFBGYmtzsXx5xsmc2OG3Q7ctQ9_0 

 

C Nytt fra staben 

 

Høstdugnaden blir 17. oktober 

 

https://helsenorge.no/koronavirus?fbclid=IwAR0O2rB-aeuuoATtT24DmD7zArysNHMkFBGYmtzsXx5xsmc2OG3Q7ctQ9_0
https://helsenorge.no/koronavirus?fbclid=IwAR0O2rB-aeuuoATtT24DmD7zArysNHMkFBGYmtzsXx5xsmc2OG3Q7ctQ9_0
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1) Kjøkkenet i kjeller må settes opp. Dugnadsgjeng Sette sammen skap og montere på 
veggen 

2) Hogge trær. Trær er merket. Kommunen klipper hekken. 
3) Løv 
4) Kvistkutter. 
5) Toaletter i 2. etasje 

 
 

MR/Stabsdag blir 18.oktober. Samling MR-Stab 18.10 holdes fra 13-16. 

AU bes planlegge møtet: tematikk, prester, samvær 

 

D Nytt fra Fellesrådet:  

 

 

E   

 

Steinar Sannes 

menighetsrådsleder   

    

Neste menighetsrådsmøte : 15.10.2020 

Innledning og bevertning :  

Neste AU-møte   : 24.09.2020 

 

  


